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Résumé :

L’orient était un terreau fertile pour satisfaire le romantisme: l'orientalisme romantique
réunissait le mythe et la réalité, le réve et la vérité, I’histoire et la modernité, les
premiers souvent prédominants. La vision romantique de I'Orient était une étape
transitoire entre 'orientalisme théorique et théorique fondé sur un systeme d’idées
religieuses et métaphysiques et une superficialité dépourvue d’objectivité et de science,
qui dominait la pensée européenne depuis le Moyen Age.

La recherche sur les fondements du phénomeéne de l'orientalisme artistique est menée a
travers la recherche des racines et des effets de la pénétration de l'esthétique esthétique
et des images artistiques de «I'Est islamique» dans 1'art européen.

Abstract:

The Orient was fertile ground to satisfy romanticism. Romantic orientalism brought
together myth and reality, dream and truth, history and modernity, with the former
often predominant. The Romantic vision of the Orient was a transitional stage between
the theoretical and theoretical orientalism based on the system of religious and
metaphysical ideas and superficiality lacking in objectivity and science, which
dominated European thought since the Middle Ages. However, the representatives of
romance did not form a homogeneous unity in the political and social vision despite
their hostility to the bourgeois system

The research on the foundations of the phenomenon of artistic orientalism is carried out
through the search for the roots and effect of the penetration of aesthetic aesthetics and
artistic images of "Islamic East" in European art.



